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 REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
           OPĆINA ROVIŠĆE 
            Općinsko vijeće 

 
KLASA: 021-05/21-01/4 
URBROJ: 2103/06-01-21-2 
 
Rovišće, 28. rujna 2021. 
 
 
 

 
Z A P I S N I K 

 
sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 24. rujna elektroničkim putem u 13,00 
sati i 28. rujna 2021. godine u 19,00 sati u prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 9  vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
IVICA HRGA, MARINA RISEK, JOZO ŠUKAN, IVICA TANJIĆ i ZDENKA ŽUŽIĆ. 
 
  Sjednici nisu bila nazočna 3 vijećnika:  
JASMIN KOMLJENOVIĆ, MIHAELA MEGLOBA i ROKO PAŠALIJA. 
  
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, i referentica u JUO TANJA RATKOVIĆ. 
 
  Sjednicu je otvorio predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 9 od ukupno 12 
vijećnika. Zbog što kraćeg zadržavanja u zatvorenom prostoru moli vijećnike da budu što kraći u 
raspravama i postavljanju pitanja. 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu, a obrazloženje zašto je prva točka dnevnoga reda održana 
elektroničkim putem dat će općinski načelnik i pročelnica JUO.  
  Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 
 
1. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o nerazvrstanim cestama na području 

Općine Rovišće. – elektroničkim putem  
 

2. Usvajanje Zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća. 
 

3. Donošenje Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Rovišće. 
 

4. Donošenje Odluke o produljenju važenja Strateškog razvojnog programa Općine 
Rovišće iz Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske 2014.-2020. 
 

5. Donošenje Odluke kojom se daje suglasnost za provedbu ulaganja: gradnja i 
opremanje poslovne zgrade – tržnica sa pratećim elementima. 
 

6. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za Statut i 
Poslovnik. 
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7. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za financije i 
proračun. 
 

8. Donošenje Odluke o osnivanju Socijalnog vijeća Općine Rovišće i imenovanju 
njegovih članova. 
 

9. Pitanja i prijedlozi. 
 

TOČKA 1. 
 

  Općinski načelnik i pročelnica JUO su obrazložili da se Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama koja se odnosi na lokaciju na Trgu hrvatskih branitelja 
ispred Špara, Ljekarne i općinske parcele na kojoj se planira gradnja tržnice, trebalo hitno donijeti 
zbog izrade geodetskog elaborata i njegove provedbe kod Državne geodetske uprave (katastar u 
Bjelovaru), što je bio uvjet za kompletiranje dokumentacije za predavanje zahtjeva za Građevnu 
dozvolu za projekt tržnice u Rovišću. Zbog poštivanja rokova za prijavu projekta Agenciji za plaćanja 
to je moralo biti odrađeno toga dana. 
  Vijećnici su prihvatili ovakvo obrazloženje, te potpisom potvrdili izjašnjavanje 
elektronički putem. 

 
TOČKA 2. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 1. konstituirajuće 
sjednice Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Kako nitko od nazočnih nije 
imao primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 

 
 

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Statutarne Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Općine Rovišće.  
  Zatim je dao riječ pročelnici JUO, kako bi obrazložila prijedlog Odluke. 
  Pročelnica JUO kaže da se radi o minimalnim izmjenama terminološke naravi, a zbog 
toga što je u sklopu provedbe upravnog nadzora to zatražila upravna inspektorica. To je vidljivo iz 
dostavljenog materijala, gdje su navedeni članci Statuta u sadašnjem tekstu. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.  
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Statutarnu Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Općine Rovišće. STATUTARNA 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 4. 
   
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o produljenju važenja 
Strateškog razvojnog programa Općine Rovišće iz Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske 
2014.-2020. 
  Zatim je dao riječ pročelnici JUO, kako bi obrazložila prijedlog Odluke. 
  Pročelnica JUO kaže da se ovakva Odluka donosi zbog mogućnosti prijavljivanja 
projekata na javne pozive i natječaje koji se financiraju iz nacionalnih i EU sredstva. Za naredno 
razdoblje strateški razvojni programi se neće donositi na općinskoj razini, nego na razini županije, ali 
kako naša županija još nije donijela taj dokument, druge općine, pa tako i mi produžujemo važenje 
naših Strateških razvojnih programa. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom.     
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku o produljenju važenja Strateškog razvojnog programa Općine Rovišće iz 
Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske 2014.-2020. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, 
te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 5. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke kojom se daje suglasnost za 
provedbu ulaganja: gradnja i opremanje poslovne zgrade – tržnica sa pratećim elementima. 
  Zatim je dao riječ općinskom načelniku, kako bi obrazložio prijedlog Odluke. 
  Općinski načelnik kaže da Općina Rovišće namjerava prijaviti projekt, odnosno 
ulaganje u izgradnju tržnice na lokaciji kraj ljekarne u Rovišću na mjeru 7.4.1. koju provodi Agencija za 
plaćanja. Radi se o EU projektu, a zbog toga smo i hitno donosili Odluku elektroničkim putem pod 
točkom 1. Okvirna vrijednost projekta je 8 milijuna kuna. Nakon završetka projekta ne može se ništa 
mijenjati u roku od 5 godina, a nakon toga su moguće promjene u načinu korištenja prostora. Budući 
da je planirano rušenje objekta tzv. Kineske četvrti, tamo bi se preselili poslovni prostori koje sada 
koriste naši zakupoprimci. Na drugom dijelu te čestice gradila bi se stambeno-poslovna zgrada, a 
tržnica i ta zgrada imale bi zajednički parkirališni prostor. Zbog zahtjevnosti projekta i uvjeta natječaja 
dugo smo s konzultantima i projektantima raščišćavali kako prijaviti projekt, a sada je vrijeme da 
Općinsko vijeće taj projekt i odobri, jer je to jedan od uvjeta za prijavu predmetnog projekta. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da nama treba takav objekt i da će biti interesa da 
se on popuni. Zatim je otvorio raspravu o iznesenom.   
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 
je na glasovanje Odluku kojom se daje suglasnost za provedbu ulaganja: gradnja i opremanje 
poslovne zgrade – tržnica sa pratećim elementima. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se 
prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 6. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća, uz suglasnost Povjerenstva za izbor i imenovanja, 
predložio je sastav Odbora za Statut i Poslovnik: 
  1. IVICA HRGA – za predsjednika; 
  2. MIHAELA MEGLOBA – za članicu; 
  3. JASMIN KOMLJENOVIĆ – za člana. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom prijedlogu. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća  dao je prijedlog 
na glasovanje. Svih 9 vijećnika glasovalo je ZA, te je predsjednik Općinskog vijeća utvrdio da je Odbor 
za Statut i Poslovnik izabran JEDNOGLASNO. Odluka o izboru prilaže se ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 7. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća, uz suglasnost Povjerenstva za izbor i imenovanja, 
predložio je sastav Odbora za financije i proračun: 
  1. LUKA MARKEŠIĆ – za predsjednika; 
  2. IVICA TANJIĆ – za člana; 
  3. ANĐELINA DOMINKOVIĆ – za članicu. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom prijedlogu. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća  dao je prijedlog 
na glasovanje. Svih 9 vijećnika glasovalo je ZA, te je predsjednik Općinskog vijeća utvrdio da je Odbor 
za financije i proračun izabran JEDNOGLASNO. Odluka o izboru prilaže se ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 8. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća, uz suglasnost Povjerenstva za izbor i imenovanja 
predložio je sastav Socijalnog vijeća: 
  1. STJEPAN ŠIMUNOVIĆ za predsjednika, 
  2. ROKO PAŠALIJA za člana, 
  3. SABINA DŽOLAN MARODOLAC za članicu, 
  4. MARINA RISEK, za članicu i 
  5. ZDENKA ŽUŽIĆ, za članicu. 
  Zatim je otvorio raspravu o iznesenom. 
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  Općinski načelnik kaže da je to tijelo koje sudjeluje u provedbi općinskog socijalnog 
programa kojemu je svrha da pomaže socijalno ugroženim mještanima naše općine. 
  IVICA HRGA kaže da je pitanje kojim ljudima je baš neophodna socijalna pomoć, pa 
je potrebno jedno takvo tijelo koje će pratiti stanje na terenu. 
  Općinski načelnik kaže da je jedna od zadaća Socijalnog vijeća i suradnja s Centrom 
za socijalnu skrb Bjelovar, ali to ide dosta teško, jer Centar svojevremeno nije htio davati podatke o 
korisnicima pomoći. 
  IVICA TANJIĆ kaže da je dijelio pakete pomoći po općini, pa je iz prve ruke vidio da tu 
nema reda, jer su pakete dobivali i neki koji imaju dobre životne uvjete.  
  Kako se više nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je 
prijedlog na glasovanje. Svih 9 vijećnika glasovalo je ZA, te je predsjednik Općinskog vijeća utvrdio da 
je Socijalno vijeće izabrano JEDNOGLASNO. Odluka o izboru prilaže se ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 9. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da vidi da na DVD domu u Predavcu nema 
prozora na katu zgrade, te pita što je sa DVD-om Predavac. 
  Općinski načelnik kaže da Darko Lovrić ne treba biti tema, ali DVD Predavac i 
općenito vatrogastvo trebaju biti tema kojom će se baviti ovaj saziv Općinskog vijeća. Svakako 
treba nešto poduzeti vezano za DVD Predavac u ovom mandatu. 
  Predsjednik Općinskog vijeća daje riječ općinskom načelniku kako bi održao svoju 
prezentaciju i vijećnike informirao o stanju i aktivnostima u općini. 
  Na početku prezentacije općinski načelnik kaže da vijećnici, kao ozbiljni ljudi, trebaju 
biti upoznati s aktivnostima u općini i trebaju se aktivno uključiti u sva događanja. Kao loš primjer 
spominje kino projekciju u sklopu DOKUARTA, koja je održana u KC Rovišće, a bila je vrlo loše 
posjećena. Zatim upoznaje vijećnike s aktivnostima i događanjima u općini. Ponovo smo dobili 
priznanje za transparentnost proračuna, a upravni nadzor utvrdio je da je potrebno izmijeniti i 
dopuniti neke općinske akte vezano uz ustrojstvo općinskih tijela. U tijeku je temeljita obnova 
Osnovne škole i školske dvorane u Rovišću, što je najveća investicija u školstvo u županiji. Ističe i 
zalaganje svoje supruge u pripremi i provedbi toga projekta. Zbog radova na zgradi škole 
organizirano je pohađanje nastave u zamjenskim prostorima, a neki od njih su i izvan općine. 
Postoji inicijativa roditelja da se iznađu zamjenski prostori u samom Rovišću, a mi ćemo kao općina 
nastojati pomoći da se nađe prihvatljivo rješenje. I ove godine osigurali smo bilježnice i školski 
pribor za sve učenike s našeg područja. I dalje traje borba protiv koronavirusa, organizirano je 
cijepljenje na nekoliko punktova u općini, ali je odaziv dosta loš. Zatim upoznaje vijećnike s 
projektima koji se provode i pripremaju u 2021. godini. Naglašava da bi bez tzv. fiskalnog 
poravnanja, koje nam osigurava povećana vlastita sredstva u proračunu, svi ti projekti bili teško 
ostvarivi. To je zasluga ove Vlade RH koja je prepoznala potrebe ravnomjernog razvoja lokalne 
samouprave i decentralizirala sredstva. Naše komunalno poduzeće radi na izgradnji nogostupa i 
održavanju cesta u našim naseljima (zacjevljenja putnih jaraka), uređenjima groblja, posebno u 
Rovišću, a nabavljena su i prikladna odijela za zaposlenike koji obavljaju pogrebe. Uređuje se stari 
dio vrtića, radovi su u tijeku. Kad spominjemo vrtić, postoji problem njegovog redovnog poslovanja. 
Vrtić je u minusu, najam koji se plaća općini za korištenje objekta je visok, tu su i ostali troškovi 
(plaće, prehrana, režije) i to stanje ćemo morati raspraviti s ravnateljicom vrtića. Uključili smo se u 
suradnju s Gradom Bjelovarom i susjednim općinama kroz tzv. ITU mehanizam, o čemu je 
odlučivao prošli saziv Općinskog vijeća. Planiramo zatražiti od države zapušteni vojni voćnjak na 
samoj granici s Gradom Bjelovarom, kako bi se tamo pokrenula neka gospodarska aktivnost. 
Problem je raščišćavanje te lokacije, koje je sigurno veliki trošak. Tu je još i niz drugih aktivnosti. 
Poziva vijećnike da iznesu svoje prijedloge kojim mjerama potpore bi se moglo pomoći našim 
poljoprivrednicima, jer to je također jedan od naših planova. Proglašena je prirodna nepogoda od 
suše i predan je veliki broj prijava. 
  Predsjednik Općinskog vijeća zahvalio je općinskom načelniku i pozvao vijećnike da 
postave pitanja i iznesu prijedloge.  
  SABINA DŽOLAN MARODOLAC predlaže da se na cesti prema Gornjem Rovišću 
postavi uspornik, jer se vozi prebrzo, a nema nogostupa. 
  JOZO ŠUKAN kaže da sada imamo novi i suvremeni Vatrogasni centar Rovišće, te 
predlaže da se oformi jedan tim vatrogasaca za izlazak na intervencije. 
  Općinski načelnik kaže da je to dobar prijedlog, tim više što Javna vatrogasna 
postrojba Grada Bjelovara ne izlazi na intervencije na našem području, osim po nalogu općinskog 



 - 5 - 

vatrogasnog zapovjednika. U novi Vatrogasni centar je uloženo puno sredstava, ali vatrogastvu 
trebaju ljudi koji bi mogli sudjelovati u tom timu. Jedna od mogućnosti je da se zaposlenici 
Komunalca Rovišće d.o.o. obuče za vatrogasce. 
  IVICA TANJIĆ kaže da za sada izlasci na intervencije još funkcioniraju, ali treba 
razmišljati o uključivanju novih ljudi.  
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da treba privući mlade ljude i zainteresirati ih za 
vatrogastvo. 
  IVICA TANJIĆ kaže da je dogovoreno s tvrtkom BKL iz Gornjeg Rovišća da financira 
nabavu kuhinje za Vatrogasni centar, a s Oškerom se pregovara oko opremanja jednog ureda.    
     
     
  Kako više nije bilo pitanja i prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća zaključio je 
sjednicu u 20,20 sati. 

 
- D o v r š e n o – 

      
 ZAPISNIK VODILA:                  PREDSJEDNIK 
          OPĆINSKOG VIJEĆA 
    
 Danica Brkić Mikolčević, dipl.iur., v.r.                 Luka Markešić, v.r. 


